
 
 
 

 
 
 

Liberalerna Skellefteå  

INTERPELLATION TILL GYMNASIENÄMNDENS ORDFÖRANDE BERTIL 
ALMGREN 

 
Till våra gymnasieskolor Balder samt Anderstorp finns platsannonser ute. Man söker efter två skolvärdar. 

Detta mycket för att öka vuxennärvaron och därmed öka tryggheten för våra elever.   

 

När jag efterfrågat rutiner för inhämtning av utdrag ur belastningsregister tillämpar man inte detta. Förvånad 

ännu en gång över Skellefteå kommuns bristfälliga kontroll. I kommunens platsannonser beskrivs tjänsterna 

på detta sätt: 

Arbetsbeskrivning 
 

Skolvärdens fokus är att vara med och skapa en trygg miljö på gymnasieskolan. Du ska 

finnas med bland eleverna och arbeta för att se sociala strukturer och föreslå åtgärder i det 

stora. Du kommer att vara en länk till externa aktörer som socialförvaltningen, FRIS, 

polisen med mera. Ditt arbete kommer att vara i nära samarbete med verksamhetschef, 

rektorer, elevhälsapersonal och övriga medarbetare på gymnasieskolan. 

Kvalifikationer 
 

I din närhet trivs andra. Du är skicklig i att skapa relationer med ungdomar och vinna 

deras förtroende. Du har mod att se och agera i konflikter och ta svåra samtal.  

 

Flera års arbete med ungdomar är ett krav. Det är meriterande om du har någon form av 

beteendevetenskaplig utbildning. Du kan uppmärksamma strukturer och mönster i 

beteenden och kan föreslå åtgärder. Du har kännedom om ungomars vardag och vet hur 

sociala medier används. 

 

MINA FRÅGOR BLIR: 

1. Om syftet med Skolvärd ska ge den effekt man hoppas på borde inte då ett utdrag ur belastningsregister 

vara en självklarhet?   

2. Är det så att man aldrig inom gymnasiet begärt detta och i så fall av vilken anledning.  

3. Hur kommer man säkerställa tydligheten i uppdraget så att skolvärden inte blir en "kompis" till eleverna 

och att anställningen inte blandas ihop med fritiden?  
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Vice ordförande gymnasienämnden 
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